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DMG - PBO 
Stichting Delta Media Groep – Programmabeleid Bepalend Orgaan 

Secretariaat:  B. Hannenberg [b.hannenberg@deltafm.nl] 
 

 

Verslag vergadering 23 januari 2024 
 

Aanwezig: Alie Menzo Maatschappelijke zorg en welzijn 

 Jeannet Langendonk Ouderen 

 Enno de Boer Sport en recreatie 

 Hielke Eggink Onderwijs en educatie 

 Kim Ekkel Persoonlijke titel 

 Sjon Schutte Bestuur DMG 

Afwezig: Wim Haarman (voorzitter) Kerkgenootschappen 

 

1. Opening 

De vervangend voorzitter Hielke Eggink opent de vergadering. 

Dimph Kooistra heeft zich afgemeld voor het PBO. Daarmee is er een nieuwe vacature voor 
“cultuur en kunst”. 

De agenda wordt onveranderd vastgesteld.  

 

2. Notulen vorige bijeenkomst 

De laatste bijeenkomst was een brainstormsessie over het media beleid waaruit het media-
aanbod beleid 2024 is ontstaan. Dit wordt verder besproken onder punt 4. 

 

3. Delta Media Groep algemeen 

Door de val van het cabinet is de datum van wijziging van de mediawet verschoven van 01-01-
2025 naar 01-01-2027. 

De drie samenwerkende omroepen RTV Vechtdal (Ommen, Dalfsen), NOOS (Hardenberg) en 
DMG (Twenterand) hebben besloten om te proberen per 01-01-2025 een streekomroep te 
vormen. De voorbereidingen zijn in volle gang. 

DMG zelf is momenteel bezig met een sollicitatie procedure voor een zakelijkleider. Per 01-02-
2024 zal mevrouw Sharynné Martijn voor 20 uur per week als zzp’er de rol van zakelijkleider 
gaan vervullen. 
Daarnaast is er een meneer (Raymond Ligtenberg) uit Vriezenveen die wel filmpjes wil maken. 
Dit zal dan zijn voor 8 uur per week. 

 

4. Media-aanbodbeleid 2024 

Kijkende naar het media-aanbodbeleid 2024, wat moet er als programma’s bij op radio en/of tv en 
wat is er zoal gebeurt in het afgelopen half jaar: 
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• Sport programma 
Het grootste probleem voor het weer beginnen van het sportprogramma is het aantal 
vrijwilligers. Er is een presentator en een technicus en die kunnen en willen niet elke 
week. Er wordt gekeken of er een combi-programma kan worden gemaakt met RTV 
Vechtdal en NOOS, zodat elke omroep een keer per 3 weken aan de beurt is. 
 

• Maestro Vroomshoop 
Delta heeft opnames gemaakt van de halve finales en de finale en deze zijn uitgezonden 
op Delta TV, YouTube en Twitch. Op Delta TV zijn de opnames, op verzoek, 2x herhaalt. 
De opnames zijn te vinden op YouTube. 
 

• NK Straatmaken bij ALMI in Vriezenveen 
Delta FM en Delta TV zijn de hele dag aanwezig geweest bij het NK Straatmaken in 
Vriezenveen. Na wat technische problemen waarmee de uitzending een uurtje te laat is 
gestart, is het een leuke en leerzame dag geweest. 
 
Naar aanleiding hiervan wordt geopperd om ook eens te gaan kijken bij de “open 
bedrijvendagen”. 
 

• Raadsdebatten/Raadsvergaderingen 
Veel mensen kijken via Delta TV naar de raadsdebatten en dat is een blijft een uitdaging. 
Delta is hierbij afhankelijk van de apparatuur in de raadszaal/gemeentehuis. De laatste 
paar keer waren er problemen met het netwerk in het gemeentehuis waardoor 
vergadering/debatten niet zijn uitgezonden of waarvan het eerste gedeelte niet is 
uitgezonden. 
 

• Historisch programma 
Een aardrijkskunde leraar van het Noordik heeft geopperd om een historisch programma 
te gaan maken in samenwerking met de historische vereniging en Dave als presentator. 
 
Naar aanleiding hiervan wordt voorgesteld om aandacht te besteden aan de 
avondschoolcursussen die in het Noordik worden gegeven. De avondschool is een 
samenwerking tussen ZorgSaam, de bibliotheek en het Noordik. 
 

• Delta Piraten 
Delta TV zal opnames gaan maken in de studio’s van de piraten. 
 

• Twenterand in beweging 
In IJsselmuiden is een tweede serie gemaakt van 'Blijf in de Benen', een tv programma 
met bewegingsoefeningen voor ouderen. Dit programma is gratis beschikbaar voor alle 
lokale omroepen. Ook Delta TV is van plan beide series uit te zenden. Er moet alleen 
nog een opener/afsluiter worden gemonteerd. 
 
Naar aanleiding hiervan wordt gesuggereerd dat “De Haere” (in combinatie met andere 
sportclubs) misschien wel geïnteresseerd is om zoiets hier in Twenterand op poten te 
zetten. 
 

• Er hoeven niet persé extra programma’s bij maar wel letten op de ICE-normering. En 
voor kijkers zou het prettiger zijn dat het programma “Proat op Stroat” op vaste tijden 
wordt uitgezonden. Dan weet met ook wanneer er een nieuw filmpje online komt. 

 

5. Wat verder ter tafel komt 

• De notulen mogen de volgende keer wel wat eerder. Er was geen tijd om ze goed door te 
lezen. 

• Eventueel een folder met daarin een oproep voor nieuwe vrijwilligers neerleggen bij 
huisartsen/tandartsen. 

• Als PBO-lid cultuur en kunst worden aangedragen: Harry ten Brinke, Klaas Dragt en 
Sharon Wessels. 

• Kunnen we het Media-aanbodbeleid op papier toegestuurd krijgen? 
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Actiepuntenlijst 

Verzoek / Onderwerp Opmerking 

Zoeken van een ondernemer (in de breedste zin) die plaats wil nemen in 
het PBO. 

 

Verdieping in de gesprekken en de informatie van het programma 
zaterdagmiddag sport en dan vooral over onbekende sporten. 

Vroeger was er een voorbeschouwing op vrijdagavond. Misschien is het 
een idee om dat weer in te voeren. 

Momenteel is er geen sport op zaterdag vanwege het te kort aan presentatoren. 

Het PBO staat open voor een ondernemersprogramma en een 
Nedersaksisch programma. 

 

Zoeken van PBO-lid voor cultuur en kunst Voorstel: Harry ten Brinke, Klaas Dragt of Sharon Wessels. 

  

 

Vroomshoop, 29 januari 2024 

 

 

 

 

Dhr. H. Eggink Dhr. S. Schutte 

Vicevoorzitter Bestuurslid 


